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Vääksyn tulevaisuuden näkymiä 2050 kehittämissuunnitelmassa on 
ehdotuksena keskelle Vanhaa Vääksyä perinnetori yhteinen katutila -
periaatteella. Perinnetorin tarkoituksena on helpottaa erilaisten 
tapahtumien järjestämistä, palvella vanhan Vääksyn eri sidosryhmiä sekä 
edistää matkailullisesti vetovoimaisen miljöön brändiä. 
  
Perinnetori on sijoitettu katualueelle vanhan pankin kiinteistön edustalle 
hieman korotettuna alueena. Perinnetorin pintamateriaaliksi on ehdotettu 
vanhan Vääksyn henkeen sopivaa sileää katukiveystä nykyisen asfaltin 
sijaan. Perinnetorin alue voidaan tarvittaessa sulkea kokonaan tai osittain 
ajoliikenteeltä tapahtuman ajaksi. Perinnetoriehdotus luo Vääksyntielle 
kiintokohdan, joka toimii tapahtumakeskiönä ja mahdollistaa esimerkiksi 
perinteisten markkinatapahtumien järjestämisen. 
  
Perinnetorin itäreunalle kehittämissuunnitelmassa on ehdotettu 
kaksikerroksista rivitaloa. Rakennuksessa olisi perinnetorille päin 
kaksoispuujulkisivu, joka antaa mahdollisuuksia uudisrakennuksen 
sovittamiseen vanhaan Vääksyyn. Ehdotus toisi rakennettuun ympäristöön 
asuntotarjontaan uutta kunnan asukashoukuttelevuuden lisäämiseksi, sillä 
vanha Vääksy ja Vääksyn kanavanseutu ovat jo tunnettuja 
pääkaupunkiseudulla. 
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Päätösehdotus Elinvoimajaosto esittää kunnanhallitukselle, että perinnetorin osalta 

jatketaan valmistelua ja pyritään etsimään kunnalle edullisia ratkaisuja 
talouden toteutettavuuden ja vaikuttavuuden näkökulmasta, sidosryhmiä 
myöhemmin kuullen. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin.  
 
Elinvoimajaosto esittää kunnanhallitukselle, että perinnetorin osalta 
jatketaan valmistelua ja pyritään etsimään kunnalle edullisia ratkaisuja 
talouden toteutettavuuden ja vaikuttavuuden näkökulmasta, sidosryhmiä 
myöhemmin kuullen. 

 
 Ilkka Viljanen oli poissa kokouksesta klo 13.14-13.20 tämän pykälän 

käsittelyn aikana.  


